
 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer Zoll, 

 

U hebt het college op 19 april 2015 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over het 

afstoten van de Metaalwerkplaats door ROC de Leijgraaf. In deze brief beantwoorden wij uw 

vragen puntsgewijs.  

 

1. Bent u op de hoogte van de plannen van ROC De Leijgraaf om de 

metaalwerkplaats te sluiten? 

Wij zijn niet op de hoogte van de door u beschreven keuze van ROC de Leijgraaf om de 

metaalwerkplaats te sluiten.  

 

2. Zo ja, heeft u hierover al contact gehad met het ROC? 

Naar aanleiding van uw vragen hebben wij contact opgenomen met ROC de Leijgraaf. 

De heer Peer van Summeren (bestuurder ROC de Leijgraaf) geeft aan dat ROC de 

Leijgraaf de metaalwerkplaats niet gaat sluiten. Een dergelijke keuze speelt momenteel 

ook niet. Op basis van de vraag van het bedrijfsleven zet ROC de Leijgraaf in 

samenwerking met het Osse bedrijfsleven (Metaalkracht Oss) juist extra in op de 

opleiding Metaaltechniek.  

 

3. Bent u op de hoogte van het plan van ROC De Leijgraaf om het 

laboratoriumonderwijs te verplaatsen van het gebouw aan de Sweelinckstraat 

in Oss naar de vestiging aan de Euterpelaan in Oss? 

Wij zijn op de hoogte van deze keuze van ROC de Leijgraaf. De verhuizing gaat 

waarschijnlijk eind 2015 plaatsvinden. 
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4. Houdt het afstoten van de metaalwerkplaats verband met de verplaatsing van 

het laboratoriumonderwijs? 

Het afstoten van de metaalwerkplaats is niet aan de orde.  

 

5. Bent u met ons van mening dat het afstoten van de metaalwerkplaats een 

kwaliteitsverlies is voor de opleiding metaaltechniek? 

Dit is niet aan de orde. 

 

6. Bent u met ons van mening dat een dergelijk kwaliteitsverlies in deze tijd een 

ongewenste ontwikkeling is? 

Dit is niet aan de orde. 

 

7. Bent u met ons van mening dat de aantrekkelijkheid en de inhoudelijke 

kwaliteit van de technische MBO opleidingen zoveel mogelijk gewaarborgd 

moeten worden voor zowel de leerlingen als de bedrijven in Oss en omgeving? 

Ja, daarom werken we momenteel in het samenwerkingsverband Noordoost Brabant 

Werkt! samen met onderwijs en ondernemers aan de aansluiting onderwijs-

arbeidsmarkt voor onder andere de sector Techniek. Techniekpromotie is een belangrijk 

onderdeel van dit thema.  

 

8. Bent u bereid om met de leiding van ROC De Leijgraaf het gesprek aan te gaan 

om de aantrekkelijkheid en de inhoudelijke kwaliteit van de technische 

opleidingen te kunnen waarborgen? 

Ja, momenteel zijn we binnen het samenwerkingsverband Noordoost Brabant Werkt! in 

gesprek met ROC de Leijgraaf over de ontwikkelingen op het gebied van 

techniekpromotie en de techniekopleidingen.  

 
Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

 
Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Oss. 

 

 

De secretaris,     De burgemeester, 

 

 

 

Drs. M.J.H. van Schaijk    Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans 

 


